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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére -

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény .42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok

benyújtani

Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszterhez

„Hova lett a szabadságharc?” címmel.

Tisztelt Miniszter úr !

Aggodalommal vesszük tudomásul, hogy a 2012 februárja óta tárgyalt TiSA (Trade i n

Services Agreement) egyezmény-tervezetről nem ismerjük a Kormány álláspontját . Azt

azonban tudjuk, hogy az egyezmény-tervezet tárgyalásának kezdetén az Európai Bizottság

nem rendelkezett tárgyalási mandátummal, ezt csak később szavazták meg a kereskedelemért

felelős miniszterek .

Ráadásul az egyezmény az EU-USA illetve az EU-Kanada szabadkereskedelmi

egyezményekhez, a TTIP-hoz és a CETA-hoz hasonlóan titokban, a civil szerzetek vagy a

magyar állampolgárok részvétele nélkül formálódik . Így, a magyar állampolgáro k

tájékoztatása érdekében, a következő kérdésekre kérünk választ :

1 .

	

Várhatóan mennyiben módosul-a banki tranzakciók, az egészségügy és a közlekedés i

szektorok szabályozása az egyezmény hatására ?
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2.

	

Elfogadhatónak, illetve szükségesnek tartja-e a Kormány az egyezmény-terveze t
tárgyalásának a nyilvánosságát?

3. Milyen álláspontot képviselt a Kormány azzal kapcsolatban, hogy 2012-ben az Európai

Bizottság mandátum nélkül kezdte el a TiSA tárgyalását, illetve támogatta-e a Kormány a

visszamenőleges mandátum megadását?

Tételes válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2015 . június 22 .

Tisztelettel :

Dr. Schmuck Erzsébe t
LMP
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